
 

Rødovre Tennisklub, den 3. november 2024 

Tennisanlæg i god gænge 

De sidste 6 uger har bestyrelsen bistået af adskillige medlemmer med førstehånds kendskab til drift og 
service på idræts- og produktionsanlæg været i tæt dialog med Idrætssekretariatet og Teknisk 
Forvaltning om at få flg. forhold til at fungere optimalt: 

1. Styring af VVS-systemer i hallen: 
a) Sikring af varmt badevand i hanerne i omklædning og bad, 
b) Udluftning i de samme omklædnings- og baderum, 
c) Dertil styring af varmeblæsere i hallen, så de larmer mindst muligt, men samtidigt 

varmer op i nødvendigt omfang til haltemperatur på op til 15 grader. 
2. Brug af udendørsbanerne i vinterhalvåret,  

a. Hvor vi nu har åbent efter behov og justerer jævnligt, 
b. Pasning af de baner, der er i brug, bl.a. fjernelse af blade, fyrrenåle m.v.,  
c. Ikke anvender omklædning og bad, så dette må ske i hallen eller derhjemme,  
d. Rengøring af klubhuset 1 gang ugentligt for Klubbens regning. 

3. Afslutning af diverse installationer på udendørsanlægget, 
a. Forvaltningen har ikke fundet den endelige løsning på, hvordan vi vander banerne på en 

måde, så alle når hele vejen rundt og vandslangerne er hængt ordentligt på plads, når de 
ikke skal levere vand til anlægget, 

b. Forvaltningen overvejer med os indkøb af meget lette slanger, som kan hænges op på 
store hjul efter endt brug. Herved skulle der komme nok tryk på strålerne, så vandingen 
når rundt i alle kroge, 

c. Herved får alle brugere lettere ved at deltage i banevanding i sommerhalvåret og 
berettigede klager over manglende vanding fra brugerside kan NUL-stilles.   

4. Årets gang i brugerbestyrelsen fremover 
a. Vi har de sidste par år oplevet en svigtende kvalitet i servicen med hensyn til 

vedligeholdelse og service af tennisanlæggene, 
b. Ovenstående under punkt 1 og 2 er delvist et resultat af dette, 
c. Tennisklubben fremlægger dernæst på næste brugerbestyrelsesmøde den 26. 

november et forslag til, hvordan forvaltning og brugerrepræsentanter sammen kan 
forberede sig på opgaverne på forhånd, så vi ikke får så mange blokeringer i servicen som 
oplevet de sidste 15 måneder. 

d. Går forslaget igennem, har vi håb om, at det bliver endnu bedre at bruge banerne inde 
som ude fremover.    

5. Renovering af bad- og omklædning i Klubhuset 
a. I september blev det konstateret, at der har været skimmelsvamp i herrernes 

omklædning. Bygningsafdelingen har på opfordring fra to medlemmer, der er borgere i 
Rødovre Kommune, påtaget sig at renovere bade- og omklædningsrummene i 
klubhuset. Arbejdet afsluttes i 1. kvartal 2025. 

6. Andre ideer, som gennemføres/undersøges med forvaltningen 
a. Etablering af belysning langs stien fra parkeringsplads til klubhuset, 
b. Afslutning af skiltning ved tennisanlægget udendørs. 
c. Flytning af børnetræer til området ved flagstangen. 


